
Bodo manjše občine lahko preživele?
Vladni predlog zakona o ustanovitvi novih

občin tudi nied našimi obCani ni naletel na po-
sebno navduSenje. Vlada, pa tudi državni zbor.
bi morala upoštcvati voljo Ijudi. ki so jo z ja-
snim »ne« 2e izrekli na referendumu, meni veči-
na obCanov in se spraSuje. kako je mogoCe, da
tudi v demokraciji nihče ne upošteva volje Ijudi.
Drugi pa v novih občinah ne vidijo možnosti za
samostojnejio lokalno samoupravo in slovo sta-
rih občinskih struktur.

sem pa prcpriCan, če bo dovolj denarja za fi-
nanciranje nove obcine. Zdajšnja obcina Lj.-ViC
Rudnik pa se mi zdi le prevelika.«

Ivan Mozek, upokojenec iz Podpeči: »Bodoča
občina Brezovica, v katero bo prišla tudi Pod-
peč, ninia pravega gospodarskega zaledja. Mi-
slim. da bo še slabše, kot je zdaj. Potreben bo
tudi nov občinski aparat. najprej finance. nato
še vsa ostala administracija. Naj raje ostanc lako
kot je.« BRANKO VRHOVEC
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JakobJerina, kmetovalec iz Kamnika pod Kri-
mom: »Bolje gotovo ne bo, kot je zdaj. VeC nas
bo moralo delati. to bo vse. Po mojem so vse
skupaj skuhali samo zato, da bodo imeli lažji
nadzor nad davki. nad sivo ekonomijo. V naši
bodoči obcini ni dovolj ne industrije in ne pri-
vatnikov. da bi lahko preživela.«

Milan Pirc, strojni kljueavničar iz Matcnc:
>Novc občine bodo gotovo zelo drage. Ziinima
me, kam bodo dali vsc Ijudi. ki so zdaj zaposle-
ni na obcinah. Če bomo dobili samostojno obči-
no Ig, kje dobiti prostore zanjo? §e za referen-
dum jih ni bilo dovolj, kje bodo potem za cc-
lotni obeinski aparat. Bolje bi bilo. da ostane
tako kot je. Ig vrh vsega nima ne industrije in
ne sponzorjev.«

Franc Leskorec, obrtnik iz Sentjošta: »Nače-
loma se mi predlog zdi smiseln, nesmiselno pa
je početje državnega zbora. pred njim pa ustav-
nega sodiSča in same komisije za lokalno samo-
upravo pri drZavnem zboru. LctoSnji rcfcrcn-
dum je izpadel kot nekakšna licitacija. kdo da
veC. Mislim. da jc trcba Se cnkrat pretchlati
rczultate rcfcrenduma in povpraSati tiste. ki so
bili proti, zakaj so bili in podpreli tisle. ki so
bili za. Čc pa se bo pokazalo, da je cclotni
projckt zgrcScn, bo pa trcba javno povcdati.
kdo jc najbolj dcloval za to. da je propadcl.«

Urša Bolha, uCcnka OŠ z Iga: »Mislim. da jc
to krasna zamiscl. da bomo dobili svojo občino.
Imamo svojo pošto. trgovino in tri lovarnc. ni-


